
Side 1 

Referat af bestyrelsesmøde i GF Sølodden d. 28-08-2017.  
 

Tilstede:  Torben (51), Connie (41), Klaus (79), Henrik (65), Christian (77) og 

Morten (67)  

Afbud:   

 

  Action Timing 

1. VALG AF REFERANT 

 

Morten (67) er referent til mødet. 

 

 

 

Morten (67) 

 

 

 

2. GODKENDELSE AF REFERAT 

 

Referat fra mødet d. 26/6-2017 ikke udsendt.  

 

 

 

Morten (67) 

 

Hurtigst 

muligt 

3. ORIENTERING & STATUS 

 

Generelt 

Fællesudvalget for grundejerforeninger afholdte 

ekstraordinært møde d. 23/8. 

 

Økonomi 

Næsten alle har betalt kontingent. 

 

Fællesgrundejerforeningen 

Næste møde d. 26/9. Omhandler primært prioritering af 

beskæringsopgaver.  

 

Søerne (vedligeholdelse og -plan) 

Søerne blev ryddet for siv og dunhammere i juli. Nu mangler 

kun den lille sø ud mod cykelstien. Dette udføres i 2018. 

 

Bump på Kratvej 

Kommunen har besvaret vores (GF Sølodden og GF 

Møllemosen) henvendelse ang. alternativt forslag til at 

forbedre bumpene. Kommunen har ikke anlægsmidler i 2017 

til dette arbejde. Kommunen vurderer sidst på året om der i 

2018 skal afsættes anlægsmidler til at ændre bumpene.  

Det blev desuden oplyst at det ikke er muligt at udvide 40 

km/t hastighedszonen, da den maksimalt må være 1.500 m. 

 

Sociale arrangementer 

Sommerfest udskudt til foråret 2018. 

 

  

4. KLOAKKER 

 

Lad os starte dialogen med Novafos om overdragelse af 

kloakkerne til Novafos. 

 

 

 

Morten (67) 

 



Side 2 

 

5. FÆLLESAREALERNE 

 

Trafikspejl 

Stander til trafikspejlet fremskaffes. 

 

Nabohjælp skilt 

Kommunen kontaktet. Kravene til opsætning af et Nabohjælp 

skilt er stort set umulige at opfylde på det ønskede 

opsætningssted, som er ved indkørslen til Sølodden.  

Det blev derfor besluttet ikke at arbejde videre med 

opsætning af Nabohjælp skilt.  

 

Pleje af arealerne.  

Gartneren arbejdede ud fra en bruttoliste over opgaver. 

Resultatet af arbejdet er tilfredsstillende.  

 

 

 

 

Klaus (79) 

 

6. ARBEJDSDAG D. 10. SEPTEMBER 

 

Grundet det ringe fremmøde til første arbejdsdag, besluttede 

bestyrelsen at den kommende arbejdsdag aflyses.  

 

Der lægges op til at i fremtiden varetages 

vedligeholdelsesopgaver af gartneren. Mens der indkaldes til 

arbejdsdage på projektbasis.  

 

Der er en del træer og buske der skal beskæres, f.eks. pilen 

ved broen og træerne langs trampestien. Der arbejdes med at 

indkalde til en træfældnings arbejdsdag i november. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Morten (67) 

 

7. EVENTUELT 

 

Intet. 

 

  

 

Forfattet af Morten Sørensen d. 29-10-2017 

 

 

 

Næste møde: 1. november hos Connie i nr. 41 


